
 
Beantwoording wethouder Bisschops vragen straatnamencommissie; SOB 20 november 2018 
 
 
1.     Wie komt in aanmerking voor deze commissie en hoe kun je lid worden?  

 
Inwoners van de gemeente Valkenburg kunnen lid worden. Affiniteit met het 
onderwerp is een pre. Nieuwe leden worden in de praktijk vaak aangedragen door de 
leden van de commissie.  

 
  

2.  Wat was  er aan de hand met de oude commissie; hoe was de naleving?  
 

De verordening is gedateerd. Daarom vond er een evaluatie plaats en bleek dat de 
praktijk niet meer overeen kwam met de verordening. De verordening en de praktijk 
komen in de voorgestelde verordening overeen.  

 
De leden van de vorige commissie zijn nog steeds de leden van de huidige 
commissie. Als toevoeging heeft de wethouder twee jongeren (onder de 50) benaderd 
voor een volgende vergadering om te bezien of het lidmaatschap voor een van beide 
iets zou zijn. 

  
  

3.     Waarom benoeming voor onbepaalde tijd? Hiermee wellicht geen recht doen  aan diversiteit 
geslacht / leeftijd? 

  
De praktijk heeft uitgewezen dat het wijzigen van samenstelling van de commissie 
tegelijk met de raad niet werd nageleefd. Er bleek ook onvoldoende animo te zijn om 
zitting te nemen in de commissie. Voorts is benoeming van onbepaalde tijd van 
belang voor de continuïteit. Een benoeming voor bepaalde tijd al dan niet met 
evaluatie leidt tot overregulatie.  Immers, bij 2 vergaderingen per jaar en een 
benoemingstijd van bijvoorbeeld 5 jaar, dient er na 10 vergaderingen al geëvalueerd, 
benoemd te worden. Wie is bevoegd, welke criteria dienen te worden gehanteerd. 
Dergelijke bepalingen lijken buitenproportioneel. Tenslotte kan ingeval van niet-
functioneren van een lid, dit commissielid ontslagen worden. (art. 3 lid 6 voorstel 
commissie). Daarnaast, door actief mensen te benaderen hopen we als commissie 
recht te doen aan een diverse samenstelling van de commissie.   

 
  

4.     In de raadsnota staat aan ene kant 2x per jaar vergaderen/ maximale vergoeding maar ook 
vaker indien voorzitter dit nodig acht. Zit hier grens aan (met oog op uitkering vergoeding? )  

 
Gezien het feit dat we nauwelijks toevoegingen hebben van straatnamen in 
Valkenburg zal dit in de praktijk niet voorkomen.  

 
 

5.     Vraag om straatnamencommissie ook de verschillende kernraden te laten consulteren bij 

naamgeving.   
 

De commissieleden hebben vaak al contacten met kernraden en zijn veelal lid in de 
heemkundekring. Extra consultatie lijkt in dat opzicht weinig toe te voegen. Overigens 
is in het verleden niet gebleken dat er veel interesse is om deel te nemen aan de 
advisering inzake straatnaamgeving. 

  
Tenslotte kan opgemerkt worden dat artikel 11 bepaalt dat in gevallen waarin de 
verordening niet voorziet, de voorzitter kan beslissen.  

  
 


